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ROMÂNIA 

JUDEŢUL TIMIŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI GAVOJDIA 

NR. 3256 DIN 05.05.2023  

 

 

PROCES-VERBAL AL ŞEDINTEI PUBLICE  EXTRAORDINARE A CONSILIULUI 

LOCAL AL COMUNEI GAVOJDIA DIN 05.05.2023 
 

 
 Încheiat azi 05.05.2023, cu ocazia şedinţei publice extraordinare a Consiliului Local Găvojdia. 

 În urma Dispoziției primarului nr. 64/02.05.2023 s-a convocat Consiliul Local al comunei 

Găvojdia în şedinţă extraordinară, în următoarea componenţă: 

- Adamescu Ioan – Claudiu 

- Andrei Adelin – Raul 

- Bagiu Florentin – Adrian 

- Gașpar Ioan 

- Ivasiuc Alexa 

- Jușca Sorin 

- Popa Petru – Trandafir 

- Rosoca Vasile 

- Șteff Dan – Claudiu 

- Țîru Petrică – Coriolan 

- Vasiloni Bogdan - Ioan 

La ședință participă domnul primar Stoica Dănuț și doamna secretar general Moica Lenuta. 

Sunt prezenți toți cei 11 consilieri locali, 10 consilieri locali sunt prezenți fizic și 1 consilier local 

este prezent în sistem on line (Andrei Adelin). 

Potrivit Regulamentului de organizare și funcționare a Consiliului Local Gavojdia președinte de 

ședință pentru luna mai este ales domnul Vasiloni Bogdan – Ioan.  

Se supune la vot procesul – verbal al ședinței anterioare și se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Președintele de ședință dă citire proiectului ordinii de zi. 

Ordinea de zi propusă este următoarea:  

1. Proiect privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 

Proiectul înscris pe ordinea de zi este inițiat de primarul comunei Gavojdia.  

Președintele de ședință întreabă dacă mai sunt puncte de introdus pe ordinea de zi. Nu se propun 

puncte suplimentare pe ordinea de zi. Ordinea de zi în forma prezentată se supune la vot și se aprobă cu 

unanimitate de voturi.  

Ședințele comisiilor de specialitate au avut loc azi 05.05.2023, fiind emise toate avizele de 

specialitate, care au fost predate secretarului general înaintea începerii ședinței consiliului local.  

Se trece la punctul 1 al ordinii de zi: proiect privind rectificarea bugetului local pe anul 2023. 

Președintele de ședință dă cuvântul domnului primar, care spune că este vorba despre suma de 139,45 lei 

reprezentând restituire de TVA în cadrul proiectului “Reabilitare și dotare cămin cultural Gavojdia”, 

finanțat din fonduri europene nerambursabile. Potrivit ultimei tranșe de plată din suma de 661.872,52 lei 

a fost restituit avansul în sumă de 661,820,00 lei, iar restul de 139,45 mii lei au fost restituiți bugetului 

local. Această sumă poate fi utilizată la lucrările de la căminul cultural Sălbăgel, unde se lucrează foarte 

intens. Domnul primar mai spune că o parte din dotări și tâmplăria au fost trecute pe eligibil. Domnul 

consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă cât trebuie să punem noi la Sălbăgel și cât s-a pus până 

acum. Domnul primar spune că trebuie să punem aproximativ 1.000.000 lei și s-a pus până acum 180 

mii lei. 
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Domnul primar spune că la toate proiectele vom avea cofinanțare, și la Anghel Saligny. Domnul 

consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă când se face licitația, că s-a spus că în mai. Domnul primar 

spune că suntem printre primii care au semnat contractele de finanțare, într-o săptămână e gata PT-ul, 

avem cam un 1 km în plus de făcut până la Timiș, va fi mare cofinanțarea. 

Domnul primar spune că vom avea cofinanțare și la reabilitare școală pe PNRR și probabil și la 

dotările de la școală. Trezoreria ne dă împrumut până la 1,5 milioane lei pentru cofinanțare proiecte 

europene, cu dobândă foarte mică, fapt ce ne ajută, putem muta banii din bugetul local la alte investiții, 

care nu sunt pe fonduri europene. 

Președintele de ședință întreabă dacă se fac obiecții cu privire la acest proiect. Nu se fac obiecții. 

Proiectul de hotărâre în forma propusă și însoțit de avizul favorabil al comisiilor de specialitate se 

supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru. 

Domnul consilier Țîru Petrică întreabă ce se știe cu CNI-ul pentru școala de la Sălbăgel. Domnul 

primar spune că a fost la București și i s-a promis că se dă drumul la licitație. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că anul trecut s-a discutat unde trebuie montate 

calmatoarele de viteză la Jena, domnul viceprimar a zis că le pune, că sunt cumpărate, dar nu anul trecut 

că vine iarna și acum au fost montate doar 2 și ar mai trebuie câteva prin sat. Domnul primar spune că 

nu s-a terminat, o să mai pună unde e nevoie. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă dacă la Petruție s-a pus țeava. Domnul 

viceprimar spune că ieri au fost duse țevile. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă de toaletarea pomilor de la gostat, este 

urgent. Domnul primar a spus că le facem pe rând, a vorbit cu cei care montează becurile să vină și la 

pomi. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian întreabă când se face parcul pentru copii la Jena. 

Domnul primar spune că se poate apuca de lucru, constructorul așteaptă să vină proiectantul să spună 

dacă trece pe acolo conducta de canalizare. 

Domnul consilier Bagiu Florentin – Adrian spune că mai trebuie toaletat pe străzi, la iarbă, unde 

sunt bătrâni, câte o grădină. Domnul primar spune că are doar 2 oameni, nu e personal suficient. 

Nemaifiind alte probleme de discutat,  preşedintele de şedinţă declară şedinţa închisă. 

Prezentul proces-verbal a fost întocmit conform art.138 alin.13 și 14 din O.U.G. nr.57/2019 - 

privind codul administrativ și va fi supus aprobării Consiliului Local Gavojdia în prima ședință a 

acestuia, conform art.138 alin.15 din O.U.G. nr.57/2019 - privind codul administrativ. 

  

 

           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                          SECRETAR GENERAL  

            BOGDAN – IOAN VASILONI         LENUȚA MOICA 

                                                 


